
  
Zápis 

 

ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 11. října 2023 

 

 

Přítomni: J. Balko, O. Čakrt, L. Fila, O. Hrušák, H. Maxová, P. Piťhová, D. Smíšková, R. Škába, 

M. Trojánek, J. Zieg, J. Zuna, K. Angerová, V. Blažek, Š. Chytrý, M. Koblížek, M. Uvíra, B. 

Valníčková 

 

 

Omluveni: Š. Veselý, T. Černá, J. Hurych, C. Olson, T. Stejskal, V. Veselý 

 

Online: O. Ferra 

 

Hosté: prof. MUDr. M. Babjuk, CSc., Mgr. J. Šmejcká, prof. Kolář, JUDr. Horáček 

 

Program: 

1) Zahájení a uvítání hostů 

2) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

3) Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 13. 9. 2023 

4) Multifunkční budova 2. LF UK 

a. Informace o projektu 

b. Zadávací dokumentace a návrh Smlouvy o dílo pro výběr dodavatele stavby MFB 

– II. etapa 

5) Zprávy z komisí 

6) Zprávy z AS UK 

7) Různé 

 

 

 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

Zasedání zahájil MUDr. Trojánek, předseda pedagogické komory AS 2. LF UK, přivítal senátory 

a hosty.  

 

2) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

Skrutátory byli určeni: doc. Čakrt (pedagogická komora) a V. Blažek (studentská komora). 

MUDr. Trojánek požádal senátory o vyjádření k programu zasedání, nebyly dotazy ani námitky, 

program byl odsouhlasen tichým souhlasem. 

 

MUDr. Trojánek předal slovo prof. Babjukovi. AS UK dle jeho informace řeší dále princip 

rozdělování finančních prostředků, ten je již starší, jsme vzhledem k aktuální situaci 

znevýhodněni, je nutné parametry aktualizovat. 

 

3) Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 13. 9. 2023  

MUDr. Trojánek vyzval senátory k přednesení doplňků do zápisu, nikdo neměl připomínky.  

Hlasování: pro 17  proti  0  zdržel se  0 

Zápis ze zasedání AS 2. LF UK dne 13. 10. 2023 byl schválen. 

 



4) Multifunkční budova 2. LF UK 

a. Informace o projektu 

b. Zadávací dokumentace a návrh Smlouvy o dílo pro výběr dodavatele stavby MFB 

– II. etapa 

 

Pan děkan informoval o MFB, je to pro fakultu klíčové, nyní máme plochu asi 4.000 m2, ostatní 

fakulty jsou na tom mnohem lépe, prostory je nutné rozšířit, je velmi obtížné udržet stávající 

stav. 

 

a. s projektem všechny seznámili prof. Kolář, proděkan pro rozvoj, a tajemnice fakulty Mgr. 

Šmejcká. Dle domluvy z minulého zasedání byla zpracována prezentace, kde bylo vše shrnuto a 

okomentováno. V tuto chvíli probíhá archeologický průzkum. Nemocnice začala stavět 

v blízkosti budoucí MFB svou novou budovu, dochází zde k mnoha problémům, které ve chvíli, 

kdy naše stavba byla schválena, ještě nemohly být známy. Dále bude fakulta žádat i o další 

dotace, není tedy možné již projekt nějak více upravovat.  

V diskuzi (Hrušák, Chytrý, Koblížek, Angerová, děkan, Blažek) se mluvilo o kapacitě 

přednáškových místností, bezbariérových přístupech, zda je vchod i ze strany nemocnice, zda 

prostory v nemocnici některé zůstanou i po postavení MFB, studovny atd. 

Pan děkan informoval, že je zachována možnost do budoucna propojení s budovou nemocnice 

koridorem, nyní ale nebude realizováno z důvodu šetření finančních prostředků. 1. etapa byla po 

vysoutěžení (bourání) levnější, než se původně předpokládalo, je snaha prostředky maximálně 

šetřit a využít. Po vypsání VŘ na zhotovitele stavby se dle nabídek ujasní představa objemu 

financí, fakulta chce ušetřit i využitím dotací a dalšími úsporami.  

Prof. Kolář dodal, že na cenu měl vliv i covid  a inflace, cena je od m 2, ale k navýšení rozpočtu 

vzhledem k okolnostem muselo dojít, musíme se nyní držet schváleného projektu, i kvůli 

žádostem o dotace. 

Nyní je třeba souhlas AS 2. LF UK k vypsání VŘ na zhotovitele stavby. 

 

b. JUDr. Horáček, vedoucí právního oddělení 2. LF UK, seznámil přítomné se Smlouvou o dílo a 

Zadávací dokumentací. Ještě musí schválit AS UK (dává se předem k zapracování připomínek) a 

MŠMT. V diskuzi (Koblížek, Zuna, Kolář, tajemnice, Ferra) se řešil počet firem, které se asi do 

VŘ přihlásí.  

 

Hlasování:  

Zadávací dokumentace ve smyslu § 36 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, 

ve znění pozdějších předpisů k veřejné zakázce s názvem „UK – 2. LF – MULTIFUKČNÍ 

BUDOVA (MFB), II. Etapa“ 



Hlasování: pro  17  proti  0  zdržel se  0 

 

SMLOUVA O DÍLO „UK- 2. LF – Multifunkční budova (MFB), II. Etapa“  

Hlasování: pro  14  proti  0  zdržel se  0 

 

AS 2. LF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko s výše jmenovanými návrhy. 

 

5) Zprávy z komisí 

Pedagogická komise – nesešla se, je třeba řešit senátora C. Olsona, který na zasedání AS 2. LF 

UK nedochází a nekomunikuje 

Legislativní komise – nesešla se 

Ekonomická komise – nesešla se, nicméně dále trvá jednání o financích pro fakultu, vytváření 

rozpočtů klinik atd. 

Sociální komise – nesešla se 

Komise pro komunikaci – nesešla se, ale dále pracují na PR prezentaci směrem od fakulty, řeší 

se Klub Alumni 

 

MUDr. Trojánek dodal, že se dále řeší propojení Klubu Alumni a projektu celoživotního 

vzdělávání. 

 

6) Zprávy z AS UK 

Prof. Škába informoval, že zasedání AS UK od minulého zasedání AS 2. LF UK neproběhlo. 

 

7) Různé 

Doc. Maxová se zajímala o účast studentů na SVK a o výuku, MUDr. Trojánek sdělil, že výuka 

se neruší, ale studenti mají možnost se SVK zúčastnit, při účasti jsou omluveni ve výuce. 

Další diskuze se zúčastnil i prof. Zuna a prof. Škába. 

 

Stravování v jídelně FN Motol– pan děkan informoval, že nemá žádné podrobnosti, obdržel 

pouze informaci. Studenti se mohou stravovat na Plzeňské, v bufetu jídla jako v Menze. 

 

VŘ:  

 pediatrie, AP, 0,100, prof. Šumník - bude rozesláno zčaátkem listopadu     doc. Zieg 

 interna, AP, 2x0,050, prof. Keil - bude rozesláno začátkem listopadu           doc. Fila 

 etika, AP-L, 0,250, Mgr. Zielina - bude rozesláno v polovině listopadu         prof.Škába 

 urologie, AP, 0,200, prof. Babjuk  - bude rozesláno v polovině listopadu     prof. Zuna 

 

 

Další termíny zasedání AS 2. LF UK: 15. 11. 2023, 6. 12. 2023 

 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 


